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En regionpolitik 
för hela Halland
Centerpartiet i topp

De tre viktigaste frågorna för din kommun

Engagera dig du också!

Valdag 
11 september
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Cnackisar
LEDARE

Centerpartiet är störst av alla partier i 
Halland. Vi har flest medlemmar helt 
enkelt. Det framgår av Radio Hallands 
undersökning. Det glädjer mig såklart 
väldigt mycket. Vi nöjer oss dock inte med 
det utan vill ha ännu fler medlemmar. 

Det behövs många olika kompetenser, 
perspektiv och bakgrund i ett parti för att 
kunna forma politiken framåt rätt. Alla som 
delar våra värderingar är välkomna till vårt 
parti. Ni behövs för vi står nu inför ett av de 
viktigaste valen på mycket länge. Vilken väg 
Sverige ska ta. Framåt eller bakåt. Frihet 
eller slutenhet. Hopp eller svartmålning. 
Centerpartiets väljare är ofta framåtdrivande 
och lösningsorienterade. Precis som Cen-
terpartiet försöker vara. Vi ska vara Hallands 
mest framåtdrivna parti som får saker att 
hända genom kreativitet, mod och kunskap. 
Genom att vara nytänkande, lyhörda och 
handlingskraftiga ska vi arbeta för att Hal-
land ska bli Sverige grönaste tillväxtregion.

Det finns mycket att uträtta för oss Cen-
terpartister, inte minst för att bli Sveriges 
grönaste tillväxtregion. Några av dessa är hur 
god tillgång till Halländsk sjukvård, energi 
och mat ska säkras nu och i framtiden. Cen-
terpartiet i Halland har svaren. 

Vården ska vara nära oavsett var du bor 
i Halland. Du ska erbjudas en hälso- och 
sjukvård som är sammanhållen och det ska 
vara enkelt för dig som patient. På din vård-
central ska en fast vårdkontakt erbjudas. En 
mobil vårdcentral ska erbjudas landsbygden. 
Digitala alternativ ska vara självklart. En 
digital akutmottagning ska skapas. Du ska 
hela tiden får hjälp framåt i systemet för 
att lösa ditt problem. För multisjuka ska en 
vårdkoordinator finnas. 

Mer förnybart för Hallands bästa. Vi måste 
göra allt i vår makt för att minska klimat-

M och KD sviker 
landsbygden

Att göra det enklare för människor som 
bor på landsbygden att bygga sitt hus 
nära en sjö eller ett vattendrag har 
länge varit en viktig fråga för Center-
partiet. Det handlar om rättvisa för 
vanliga människor och företag att kunna 
utvecklas och bygga på landsbygden.

När riksdagen nyligen skulle ändra 
reglerna krokade Moderaterna och 
Kristdemokraterna återigen arm med 
Vänsterpartiet och Sverigedemokrat- 
erna och stoppade förslag som skulle 
leda till mer frihet för människor på 
landsbygden. 

– För dessa partier var det viktigare 
med det politiska spelet än människors 
möjligheter att utveckla sin bygd. Ett 
genuint svek mot landsbygden, säger 
Christofer Bergenblock (C) riksdags- 
kandidat för Halland.

Centerpartiet störst i Halland!

Henrik Oretorp
Ordförande för Centerpartiet i Halland

Du har nu i din hand en 
tidning som ges ut av Hallandsbygdens 
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förändringarna. Alla måste ha möjlighet att 
kunna minska sina klimatavtryck genom att 
resa med förnybara drivmedel, i såväl stad 
som landsbygd. Utveckla ett forskningscen-
trum för förnybar energi på Ringhals. Verka 
för en eller flera havsbaserade vindkraftspar-
ker. Bygga ut infrastruktur för förnyelsebara 
bränslen och laddning.

Mer Halländsk mat för klimatet och våra 
bönders bästa. Halland ska öka självförsörj-
ningsgraden för livsmedel. För Hallands, för 
klimatets och för världens bästa. Halland är 
en region med bördiga jordar, omfattande 
skogsnäring och rik tillgång till grundvatten. 
Detta ska värnas. Regelkrånglet för jordbruk, 
skogsbruk, vattenbruk och fiskenäring måste 
minskas i Halland. Halland ska intensifiera 
arbetet när det gäller klimatsmart och när-
producerad mat.

Framåtdrivna förslag för att bli Sveriges grö-
naste tillväxtregion – för Hallands bästa!
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– Att man får snabbt besked från 
vårdpersonal och att man får svar 
på sina frågor. När 1177 fungerar är 
det en bra tillgänglighet.

– För mig är det viktigt att kunna 
kunna få vård snabbt vid behov 
och det kan absolut vara genom att 
använda digitala tjänster som ett 
första steg. Jag vill se en utveckling 
framöver för hur digitala tjänster 
kan nyttjas mer inom vården.

– Kontinuitet på läkarsidan är vik-
tigt. Även tillgänglighet och trevligt 
bemötande är ett måste för mig.

Agneta Åkerberg , 63 år 
Boberg:

David Dagemark, Björkris, 
Kungsbacka:

Erling Cronqvist, 63, 
Knäred:
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Vad är viktigt för 
dig när du behöver 
sjukvård?

Halland fortsätter ligga i topp när det 
gäller tillgång till bredband via fiber.
– Det är glädjande att Halland fortsätter ligga i topp, 
säger Helene Andersson (C), ordförande i regionsty-
relsens tillväxtutskott.

Vid Post- och Telestyrelsens (PTS) årliga mätning för 
2021 ligger Halland på tredje plats med tillgång på 
87,2 procent. Genomsnittet för riket är 84,5 procent. 
2020 var tillgången 84,8 procent.

– Halland har de senaste åren legat i topp när det 
gäller utbyggnadstakt, en position som är svår att 
hålla ju längre man kommer i utbyggnaden. Trots det 
ligger Halland kvar på den övre halvan bland länen i 
Sverige, både avseende utbyggnadstakt och tillgång. 
Det är glädjande, säger Helene Andersson (C), ordfö-
rande i regionstyrelsens tillväxtutskott.

Viktigt att alla kan ansluta
Ytterligare knappt tio procentenheter av länets be-
folkning har fiber så nära att de kan ansluta sig fiber 
i närhet så de, när de vill och under förutsättning att 
nätägarna erbjuder anslutning, kan ansluta sig.

– Här vilar ett tungt ansvar på alla nätägare att förtä-
ta och bygga till de som vill och önskar efteransluta 
sig, poängterar Helene Andersson.

– I ljuset av vad som sker i vår omvärld 
är behovet av att skydda och stärka 
vår svenska demokrati mycket angelä-
get, skriver Henrik Oretorp, Elisabeth 
Svensson Agerbjer och Peter Lundin i en 
debattartikel där de föreslår sju viktiga 
åtgärder.
– Vår svenska demokrati är inte så stark som den 
borde vara. Vi ser inom EU regeringar som under-
gräver den fria pressen, jämställdheten och obero-
ende domstolar. Även i Sverige ifrågasätts den fria 
kulturen och den oberoende journalistiken, skriver 
de i debattartikeln. 

Centerpartiet vill säkra den svenska demokratin 
både på riksnivå och lokalt genom att:
• Säkerställa att hela landet täcks in av god, obe-

roende journalistik

• Försvåra att ändra grundlagens skydd för press-
friheten och andra rättigheter

• Tillsätta en författningsdomstol och stärka 
domstolsverkets oberoende.

• Inrätta en antikorruptionsmyndighet med 
uppdrag att granska offentlig verksamhet.

• Ställa högre krav på minister- och tjänste-
mannaansvar.

• Genom lagstiftning formalisera besluts-
fattande som idag sker grundat i praxis i 
riksdag, region- och kommunfullmäktige.

• Undvika förstatligande och centralisering där 
det inte ger fördelar utan tillse att beslutsfat-
tande sker lokalt.

– I ljuset av vad som sker i vår omvärld är beho-
vet av att skydda och stärka vår svenska demo-
krati mycket angeläget, säger Henrik Oretorp, 
ordförande Centerpartiet Halland, Elisabeth 
Svensson Agerbjer, Centerpartiet Hallands 
politiska talesperson för demokratifrågor och 
Peter Lundin, Centerpartiet Hallands politiska 
talesperson för föreningsfrågor.

Vår svenska demokrati är inte så 
stark som den borde vara

Halland åter i topp när det gäller
tillgång till bredband via fiber

Halland på plats två
Fibertillgången utanför tätorter är hög i Halland, 
och ökningen fortsätter stadigt år från år. 78,5 
procent av befolkningen utanför tätorter har till-
gång till fiber. Det är 9,2 procentenheter högre än 
2020. Därmed ligger Halland kvar på plats två i 
Sverige, där genomsnittet ligger på 61,6 procent.

Konkurrensfördel för landsbygden
– Vi är angelägna om en hög fiberanslutning 
eftersom det ger invånarna stora möjligheter 
att idag och framtiden leva ett gott liv i Halland. 
Den höga andelen som har fiber på 
landsbygden är mycket 
glädjande. Det ger den 
halländska landsbyg-
den hög attraktivitet 
och en konkurrens-
fördel. Det är viktigt, 
både för invånarna 
och för regionen, att 
hushållen har fiber. 
Allt fler samhällstjäns-
ter erbjuds via nätet 
avslutar Helene 
Andersson.
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Vad är viktigt för 
dig när du behöver 
sjukvård?

– Viktigt för mig när jag behöver 
sjukvård är att vårdköerna är korta 
och att jag får ett professionellt 
bemötande från personalen.

– När jag söker vård så vill jag kunna 
få hjälp snabbt och träffa en läkare 
som jag känner mig trygg med.

– Korta väntetider vid akuta ären-
den, och ett kompetent bemötan-
de. Jag vill träffa en läkare som är 
utbildad inom området jag söker 
vård för.

Gustav Johansson, 18 år, 
Vessigebro:

Jasmine Darban 19 år, 
Laholm:

Jörgen Persson, 47 år, 
Valinge:
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– Putins krig i Ukraina har med önskvärd tydlig-
het visat att Sverige och Europa måste bli mer 
självständigt i förhållande till rysk gas och olja. 
Tyvärr har utvecklingen varit den rakt motsatta 
under senare år och framför allt har ett starkt 
beroende byggts upp till den ryska naturgasen. 
Det skriver Christofer Bergenblock och Helene 
Andersson i ett debattartikel.

De konstaterar att det inte är någon tvekan om att 
Europa måste göra sig oberoende av rysk naturgas 
och att Sverige kan ha en viktig del i detta. Varje nytt 
vindkraftverk vi bygger bidrar till en hållbar utveck-
ling av samhället, samtidigt som det gör livet svårare 
för Putin.

Invånare i Halland upplever en fortsatt 
god tillgång till hälso- och sjukvård och 
har ett högt förtroende för den vård 
som ges. I den senaste nationella mät-
ningen visar Halland genomgående på 
bättre resultat än riket vad gäller både 
tillgänglighet och förtroende.
– Tack vare stora insatser och omställningar 
under 2021 har Region Halland fortsatt kunna 
hålla god tillgänglighet, vilket vårdtagarna ver-
kar uppskatta enligt enkäten. Vi är dock fullt 
medvetna om att fler väntar på sin uppskjutna 
vård säger Christian Lidén (C), ordförande för 
Hallands Sjukhus.

God tillgång till vård
Nittiotvå procent av hallänningarna upplever 
att de har tillgång till den hälso- och sjukvård 
de behöver, vilket är fyra procent högre än för 
riket i genomsnitt. När det gäller väntetider till 
besök och behandling på vårdcentral anser tre 
av fyra hallänningar att väntetiden är rimlig  

I tider av kris och oroligheter måste vi 
se till att det finns mat i butikshyllorna. 
Därför har Centerpartiet lagt fram flera 
förslag för att minska det stora mats-
vinnet.
– Genom att tackla matsvinnet minskar trycket 
både på matproduktionen och på klimatet, 
säger partiledare Annie Lööf.

(i Halland ligger siffran på 76 procent och för riket 
på 70 procent). För besök och behandling på sjuk-
hus upplever 68 procent i Halland (och 55 procent 
i riket) att det är rimliga väntetider. Jämfört med 
den senaste mätningen upplever fler invånare en 
förbättrad tillgänglighet till vård i Halland, sam-
tidigt som resultaten för riket i stort visar på en 
minskning.

3 av 4 positiva till 1177
Region Halland är den region som tillsammans 
med invånare i Region Värmland, Region Kalmar 
Län och Region Uppsala, de personer som är mest 
positivt till att använda 1177 Vårdguidens e-tjäns-
ter. I landet som helhet är drygt tre av fyra positivt 
inställda till denna kontaktväg med vården.

- Vården behöver hela tiden utvecklas i hur vi på 
bästa vis möter invånarna på ett enkelt och nära 
sätt, med ny teknik och med trygghet i fokus avslu-
tar Christian Lidén.

Läs mer på Centerpartiet Hallands hemsida.

Högt förtroende för sjukvården i Halland

Varje nytt vindkraftverk gör livet svårare för Putin

Tre förslag för minskat matsvinn
Det måste dels bli lättare för människor att göra 
kloka val i matbutiken. Men det handlar också om 
att ge innovativa företag bättre förutsättningar, 
eftersom de genom smart teknik kan skapa nya 
miljö- och svinnsmarta lösningar.

CENTERPARTIET VILL:
 Ta bort onödiga krav på märkningar, och 

istället förenkla regler kring lagerhållning 
och transporter.

 Ändra reglerna för livsmedelsmärkning från 
”bäst före” till ”minst hållbar till”.

 Ge i uppdrag till Vinnova och Tillväxtverket 
att skapa bättre förutsättningar för innova-
tiva företag som vill utveckla eller demon-
strera nya smarta lösningar för mindre 
matsvinn.
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– Ett huvudtema tycker jag, när 
framtidens vård nu ska byggas är: 
digitalt när det är möjligt, fysiskt 
när det behövs. Att arbeta mot 
denna målsättningen tror jag är en 
förutsättning för att resurserna ska 
räcka till i framtiden.

– Närheten, både geografiskt och 
kommunikativt, så att jag hamnar 
rätt snabbt och inte slussas runt. 
Och att läkaren har relevant kompe-
tens och erfarenhet.

– Att möta en kompetent och 
förstående läkare som har kunskap 
om min ovanliga diagnos och som 
remitterar mig vidare när den egna 
kunskapen inte räcker till. 

Magdalena Barkström, 
Långaryd:

Marie Bengtsson, 41 år, 
Derome:

Sara Aderby, Kungsbacka: 

Vad är viktigt för 
dig när du behöver 
sjukvård?

Jasmine har 35 000 följare på Tiktok

Jasmine Darban, 19 år, Veinge, Laholm
Studerar på juristprogrammet i Göteborg

Aktuell som digital kampanjledare för 
Centerpartiet i Halland

Jasmine Darban ska under valrörelsen hjäl-
pa Centerpartiet i Halland att bli mer synli-
ga i sociala medier, bland annat Instagram. 
Hon har själv 35 000 följare på Tiktok.
– Mitt intresse för sociala medier tog fart för lite mer 
än två år sedan. Tiktok var en app jag använt länge 
och såg det då endast som ett roligt tidsfördriv. 
Plötsligt blev en av mina videor så kallad ”viral”. Den 
videon kom att bli startskottet för min satsning på 
tiktok och klippet har idag över 700 000 visningar, 
berättar Jasmine Darban. 

Studietips
Hon fortsatte att ge studietips, och senare började 
hon gå live för att studera tillsammans med tusen-
tals andra studenter. 

– Idag har mitt konto över 35k följare och mitt syn-
sätt kring sociala medier har ändrats mycket. Nu vill 
jag ta med mina erfarenheter och lärdomar in i den 
här valkampanjen, berättar hon.

Ungdomsforum i Laholm
Jasmine blev under högstadietiden aktiv i ungdoms-
forum i Laholm. 

– Det kändes betydelsefullt att få sin röst hörd och 
möjlighet att påverka i viktiga frågor. Trots vår unga 
ålder tog sig politikerna tid att lyssna på vad vi hade 
att säga, säger Jasmine Darban. 

Tack vare arbetet i ungdomsforum fick hon chansen 
att göra massor av roliga saker. Hon var ordförande i 
aktivitetshusets styrelse, anordnade pride-firanden 
och mycket mer. 

Medlem i CUF
– Det är också mycket tack vare ungdomsforum som 
jag kom i kontakt med många politiker och blev aktiv 
i partiet. Under läsåret 20/21 fick jag även förtro-
endet att bli elevrådsordförande på Osbeck, säger 
Jasmine.

 Men det var först på gymnasiet som hon 
blev medlem i CUF. 
– Jag minns hur jag förklarade att jag brann för 
frågor om jämställdhet och klimatet. Mina värdering-
ar och liberala tankar visade sig passa in bra med 

CUF, så jag bestämde mig för att bli medlem. Mitt 
intresse för politiken har funnits där så långt jag 
kan minnas. Vi har väldigt splittrade åsikter i min 
familj så jag har verkligen fått möjlighet att navi-
gera mig fram själv och forma mina egna tankar. 
Jag älskar att diskutera med mina föräldrar och 
självklart är jag den sista att ge mig i en argumen-
tation, säger Jasmine Darban.

Forskning på sjukdomar som främst 
drabbar kvinnor har dessutom ofta  
låg status och brist på medel.  
Det vill Centerpartiet ändra på. 

Förslag om forskning kring kvinnors sjukdomar
Hela vårdkedjan behöver rustas för att hitta och 
hjälpa patienter i rätt tid och med adekvata in-
satser. För att ta tag i problemet vill Centerpartiet 
bland annat inrätta ett forskningsprogram på tio 
år om sjukdomstillstånd som drabbar kvinnor.
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– Halland behöver mer förnybar 
energi och matproduktion

Helene Andersson är regionrådet som 
kör elbil på el från det egna vindkraft-
verket. Och maten köper hon helst från 
producenter runt Tvååker där hon bor.
– Klimatförändringarna är vår tids viktigaste frå-
ga. Vårt ansvar som politiker är att göra allt i vår 
makt för att minska och förebygga effekterna i 
klimatförändringarnas spår, säger hon.

Hon vill att alla ska ha möjlighet att kunna 
minska sina klimatavtryck genom att resa med 
förnybara drivmedel, i såväl stad som lands-
bygd. 

Förnybart är Hallands största tillgångar
– Hallands största tillgångar är solen, vinden, 
skogen och bioenergin. Det ska vi ta till vara för 
att klara klimatutmaningarna. Förnybar energi 
är billig, effektiv och går snabbt att bygga. 
Centerpartiet vill ha mer förnybar energi, säger 
Helene Andersson.

Motorn är våra matproducenter
Även våra företagare som producerar mat från 
åkern och havet bidrar till viktiga kolfällor som 
är nödvändiga för att klara klimatomställning-
en. Dessa företagare som också skapar jobb är 
motorn i den gröna omställningen. 

Maten är en del av civilförsvaret
Halland är en region med bördiga jordar, omfat-
tande skogsnäring och rik tillgång till grundvat-
ten, men detta får inte tas för givet. De senaste 
årens torka, pandemi, höga energipriser och 
krig är bevis för att vi måste värna om matpro-
duktionen. För Hallands, för klimatets och för 
världens bästa.

– Maten är en viktig del av Sveriges civilförsvar, 
därför behöver vi göra allt för att framtidssäkra 
maten, säger Helene Andersson.

Helene Andersson, Varberg, etta på Centerpartiets lista till regionvalet:

– Halland har goda förutsättningar att bli Sveriges 
grönaste tillväxtregion. Det kan vi göra om vi ger kraft 
åt de företag som producerar mat och förnybar energi, 
säger Helene Andersson som är regionråd och etta på 
Centerpartiets lista till regionvalet.

CENTERPARTIET FÖRESLÅR:
 Utveckla ett forskningscentrum för förnybar energi på Ringhals.
 Region Halland ska verka för en eller flera havsbaserade vindkraftsparker.
 Halland ska ha högre självförsörjningsgrad för livsmedel.
 Region Halland ska fortsätta utveckla samarbetet med de halländska kommunerna när det gäller klimatsmart och närproducerad mat.
 När jordbruksmark tas i anspråk för samlad bebyggelse, ska en hög exploateringsgrad tillämpas, dessutom ska förlorat 
 produktionsvärde och biologisk mångfald kompenseras om jordbruksmark tas i anspråk.
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– Vården i Halland ska vara 
trygg och hålla hög kvalitet 

– Våra medarbetare är nyckeln till 
hög kvalitet, god tillgänglighet och 
bra bemötande, säger Christian 
Lidén som bor på Kärleken i Halm-
stad och är ordförande för Hallands 
Sjukhus.
Ett bra utgångsläge är att Region Halland 
ligger i topp inom flertalet områden i na-
tionella kvalitétsmätningar och även har en 
god tillgänglighet. Men för att fortsätta vara 
bra måste man hela tiden utvecklas. 

Satsning på personalen
– Centerpartiet vill satsa på kontinuerlig 
fortbildning för att vi i regionen ska kunna 
bibehålla och locka till oss den personal 
som behövs. En stor utmaning för vårdsek-
torn inför framtiden är just hur vi klarar av 
bemanningen, säger Christian Lidén.

För att kunna erbjuda hallänningarna god 
vård behövs det många olika reformer. 
Digitala hjälpmedel är en sak, att varje 

Christian Lidén, Halmstad, 2:a på listan till regionvalet:

medarbetare får använda hela sin kompe-
tens är en annan. – Statusen för vårdyrken 
i samhället behöver höjas, säger Christian 
Lidén.

Rullande vårdcentral
Centerpartiet arbetar också för att vården 
ska finnas nära invånarna, och då behövs 
olika alternativa lösningar så att var och en 
kan välja den lösning som passar de egna 
behoven bäst. 

– En rullande vårdcentral möjliggör ett 
fysiskt vårdmöte i hela Halland, även där 
det idag inte finns en fysisk byggnad. Med 
möjlighet till blodprover, EKG, röntgen, 
ultraljud etcetera kan vården komma nära 
oss invånare, säger Christian Lidén.

Digital akut
En digital akutmottagning skapas som 
möjliggör snabb vårdkontakt när du sitter 
på jobbet eller behöver få ett hudutslag 
bedömt. 

– Med modern teknik kan hela världens 
kunskap finnas tillgänglig vid varje vårdmö-
te, men samtidigt behöver den mänskliga 
kontakten finnas för att skapa trygghet och 
skapa förtroende. Med tillit till personalens 
kompetens och genom att se varje patients 
behov kan en sammanhållen vård skapas, 
säger Christian Lidén. 

TRE FÖRSLAG FRÅN 
CENTERPARTIET

 Fysisk vård i HELA Halland 
 med rullande vårdcentral.

 Digital akutmottagning för snabb 
 vårdkontakt när du sitter på jobbet 
 eller behöver få ett hudutslag 
 bedömt.

 Utbildning kontinuerligt för 
 vårdpersonal.
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– Det ska vara en väg in och flera 
vägar ut vid psykisk ohälsa

– Det ska vara lätt att få rätt stöd 
och stöd ska erbjudas tidigt. Barn 
och unga som lider av psykisk ohälsa 
ska inte behöva vänta. Kommunerna 

Anna Roos, Hylte, 3:a på regionlistan:

och regionen behöver arbeta mer till-
sammans för att färre barn och unga 
ska drabbas av psykisk ohälsa, säger 
Anna Roos från Långaryd i Hylte. 
”En väg in”, kontaktcentret för barn och 
unga med psykiska ohälsa och behand-
lingsenheterna Barns och Ungas psykiska 
hälsa är ett bra exempel på hur region Hal-
land lotsar den unga och familjen framåt. 
En väg in, många vägar ut. Nästa steg är att 
samordna stödet ännu mer med kommu-
nernas elevhälsa och socialtjänst. 

Investera i barns välmående
Vi kan inte blunda för att psykisk ohälsa, 
oro, ångest, nedstämdhet och utmattning 
ökar bland unga. Att investera i barns ut-
veckling och välmående ser Centerpartiet 
som en investering för framtiden. Sam-
bandet mellan skolprestation och psykisk 
hälsa är bevisat stark och därför är det idag 

TRE FÖRSLAG FRÅN 
CENTERPARTIET

 Fortsätt, bygg ut och vidga Region 
 Hallands satsning på ”En väg in” 
 som ger unga snabbare hjälp vid 
 psykisk ohälsa

 Utveckla aktivitetsteam och grön 
 rehab för barn med psykisk ohälsa i 
 hela Halland

 Öka samverkan mellan kommunerna 
 och region Halland kring barn, unga 
 och familjer med psykisk ohälsa, 
 utsatthet och sjukdom. 

kanske viktigare än någonsin att ge barn 
och unga de förutsättningar de behöver för 
att klara sin skolgång och lägga grunden till 
ett mer välmående och hållbart liv. 

– Trygga barn och ungdomar med god 
självkänsla har lättare att hantera livet. 
Grunden läggs tidigt. Alla barn och unga 
ska få möjlighet att nå sin fulla potential i 
en uppmuntrande och engagerande skola, 
säger Anna Roos.

Större samordning
Det ska vara lätt och tydligt var hjälp finns 
att få när livet inte blir som man tänkt sig 
eller när ohälsa drabbar en. 

– Jag vill se en större samordning och stöd 
kring barn som anhöriga till föräldrar eller 
syskon som drabbats av sjukdom eller har 
problem som går ut över familjen, säger 
Anna Roos. 
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– Jag vill ha 
nerifrån-och upp 
-beslut i vården
Den halländska vården får 
oftast toppbetyg. Men det 
betyder inte att vi saknar 
utmaningar. För att vara en 
bransch som handlar om 
människors välmående så är 
vården ibland väldigt dålig 
på just människor. 
– Jag vill att vården istället ska 
börja hos varje enskild människa, 
säger Peter Lundin, Kungsbacka, 
som är 4:a på valsedeln till Regi-
on Halland. 

Mer fokus på hälsa
– Min åsikt är att vi behöver nya 
sätt att utvärdera vården. Vi skall 
fokusera hälsa, inte vårdresultat. 
En medborgare som inte blir 
patient är det bästa resultatet, 
säger Peter Lundin.

Han vill därför att vårdcentralerna 
ska jobba lika mycket med att 
förebygga ohälsa som att vårda. 
Förebyggande hälsovård är den 
största vinsten för individen men 
också för samhället. 

Vi ska lyssna på personalen
– För att vården ska bli bättre 
är det viktigt att den sjukvårds-
personal som jobbar närmast 
patienterna känner att de har 
inflytande på sin egen arbetsmiljö 

och kan genomföra förbättringar 
för patienterna. Vi behöver ett 
nytt beslutsfattande, nerifrån och 
upp, inom vården. Beslutsfattare 
inom vården måste lyssna på den 
personal som dagligen tar hand 
om människor i större utsträck-
ning, säger Peter Lundin.

Vårdkontakt ska hjälpa patien-
ten 
Ingen patient ska behöva skickas 
runt i ett svårbegripligt system. 
Patienter som behöver det 
ska ha EN utpekad vård- och 
omsorgskontakt. En kontakt som 
har ansvar för att samordna ALLT 
för patientens bästa är en annan 
reform som brådskar. Oavsett 
om du får hjälp av hemsjukvård, 
vårdcentralen eller på sjukhuset 
så ska det vara enkelt för dig som 
patient.

Genom att individanpassa utbud 
och tillåta egenansvar efter för-
måga så frigörs även mer tid till 
den patient som behöver det. 
Vi behöver ta tillvara teknisk 
utveckling men även den fantas-
tiska utveckling som sker genom 
forskning kring sjukdomar och 
medicinering för att kunna bota 
och förlänga liv.

Peter Lundin, Kungsbacka, 4:a på regionlistan:

TRE FÖRSLAG FRÅN CENTERPARTIET
 Fast vårdkontakt till alla som behöver det

 De som har flera olika sjukdomar ska ha möjlighet att få en 
 vårdkoordinator, som samordnar och tar patienten vidare i 
 systemet 

 Hälsosamtal ska återkommande erbjudas alla med start 
 från året man fyller 40 år 



10

– Det måste bli lättare att åka tåg 
och buss även i öst-västlig riktning

Erling Cronqvist, Laholm, 5:a på regionlistan:

För ett växande Halland 
behövs ett attraktivt 
boende och arbetsliv, men 
också goda kommunika-
tioner.
– Det är viktigt att kollektivtra-
fiken fungerar i hela Halland. 
Därför måste det gå att 
förflytta sig med kollektivtrafik 
i öst-västlig riktning, säger 
Erling Cronqvist från Knäred i 
Laholm. 

Som kommunstyrelsens ordfö-
rande i Laholm har han arbetat 
hårt för att exempelvis få igång 
Markarydsbanan och tågstopp 
i Veinge och Knäred.

– Genom persontrafik på 
Markarydsbanan skulle resan 
mellan Halmstad och Hässle-
holm och vidare söderut eller 
norrut kunna förkortas för 
många resenärer, säger Erling 
Cronqvist.

Hallandspendel
Det finns flera tågbanor i Hal-
land som behöver investering-
ar. Även trafiken på västkust-
banan behöver utökas med ett 
pendeltåg med flera stopp, den 
så kallade Hallandspendeln. 

– Du ska kunna resa förnybart 
till både jobb, utbildning och 
fritid i hela Halland och till 
andra regioner. Därför måste 
även samordningen av olika 
trafikslag mellan länen förbätt-
ras, säger Erling Cronqvist.

Gemensamt taxesystem
Centerpartiet ser också behov 
av ett gemensamt taxesys-
tem över regiongränserna, 
sammanhållna cykelleder och 
fler cykelvägar, pendlingsmöj-
ligheter och trafiksäkerhet. 
Kollektivtrafiken måste även 
komma landsbygden till del 
i större utsträckning än idag, 
genom att pröva nya kreativa 
mobilitetslösningar.

Utbyggt bredband
– Under pandemin har allt fler 
sett möjligheterna med att job-
ba hemifrån. För att fortsätta 
utveckla Halland till bästa livs-
platsen är tillgången till snabbt 
bredband en viktig förutsätt-
ning. Centerpartiet arbetar för 
att 100 procent av hushållen 
i Halland ha bredband senast 
2025, säger Erling Cronqvist.

TRE FÖRSLAG FRÅN CENTERPARTIET
 Ta fram en plan för ökad mobilitet med sammanhållna, 
 fossilfria och resurseffektiva resor, såväl inom Halland 
 som mellan regioner.

 Bygga ut infrastruktur för förnyelsebara bränslen och 
 laddning, såväl för bilar och tunga fordon som för flyg 
 och sjöfart, med möjligheten att även automatisera och 
 digitalisera transporterna.

 Region Halland senast 2025 når utbyggnadsmål 
 med 100 procent bredbandstäckning av hushållen.
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– Det ska vara enkelt att göra 
rätt för företagare i Halland

– Med företagare som upplever lust 
och glädje med sitt företagande ökar 
förutsättningarna för ett utvecklan-
de, innovationsinriktat och grönt 
företagande i Halland. Det säger 
Agneta Åkerberg, Boberg, en av 
toppkandidaterna på Centerpartiets 
lista till Regionvalet i höst.
4 av 5 jobb skapas i företag med 
färre än 50 anställda.
– Därför ska det klart framgå för samhällets 
funktioner och akademi att företagandet är 
viktigt för Halland och att det görs ”enkelt 
att göra rätt”, säger Agneta Åkerberg.

För att Halland ska bli Sveriges grönaste 
tillväxtregion ska de bästa förutsättning-
arna finnas, så väl infrastruktur, kommuni-
kation som service, för att företag ska växa 
och fler företag etablera sig. 

Agneta Åkerberg, Falkenberg, 6:a på regionlistan:

Bästa livsplatsen
– Halland är bästa livsplatsen, och den 
ökade digitaliseringen ger möjlighet att 
vara såväl företagare som anställd var som 
helst i länet, säger Agneta Åkerberg.

Hallands plats på sträckan Oslo-Kö-
penhamn innebär unika möjligheter för 
företagande. 

Kraftsamling
Centerpartiet ser att det finns behov av 
kraftsamling så att fler kunskapsintensiva 
företag etablerar sig här. Det skulle öka 
möjligheten för akademikers utvecklings-
möjligheter inom Halland. 

Nätverkande behövs
Det är också viktigt att Halland fortsätter 
vara en stark region för de gröna och blå 
näringarna, därför är det självklart för 
oss att de inkluderas i kommunernas 

och regionernas företagssatsningar. 

– Vi behöver ett nätverkande i vardagen 
där företag, samhälle och akademi ingår 
och utbyter erfarenheter och underlättar 
för varandra, konstaterar Agneta Åkerberg.  

TRE FÖRSLAG FRÅN 
CENTERPARTIET

• Gör Halland till en attraktiv region 
 för kunskapsintensiva företag.

• Förbättra och effektivisera 
 matchningen mellan arbetskraft 
 och företagens behov.

 Ge eleverna kunskap om entre- 
 prenörskap genom hela skoltiden.
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Prioriterade frågor inför valet:

Fredrik Hansson,
etta på kommunlistan i Kungsbacka.

 Byggnation av en ny arenahall. Vi ser att en ny arena 
kommer ge idrotten fantastiska möjligheter för sin 
fina verksamhet, och vi ser även stora möjligheter att 
arrangera evenemang av olika slag. Evenemang som 
drar människor till Kungsbacka och som bidrar till 
det lokala näringslivet bland annat i form av fler res-
taurangbesök och hotellövernattningar. Kungsbacka 
behöver utveckla turismen och besöksnäringen! 

 Bygg fler laddstolpar för elbilar. Kungsbacka ska gå i 
en tydligare riktning mot ett hållbart samhälle! Vi har 
stora möjligheter att minska koldioxidutsläppen från 
transporter och ställa om till förnyelsebara bränslen. 
Vi behöver satsa på utbyggnad av fler laddstolpar. 
Det är viktigt nu när antalet elbilar ökar kraftigt!

 Fler tomter för villor i bostadsområden. Det är viktigt 
att det byggs nya bostäder i alla kommundelar! Un-
der ett antal år har fokus på byggnationen till stor del 
varit lägenheter, varför vi vill se fler nya bostadsom-
råden med småhus. Vi vill att det ska vara möjligt att 
köpa en tomt och själv bestämma vilket hus man vill 
ha utan att vara bunden till en husleverantör, så att 
fler kan förverkliga sina bodrömmar!

Anna Roos,
etta på kommunlistan i Hylte.

 En god start i livet ger förutsättningar för framtiden. 
Barn och ungdomar i Hylte ska rustas med trygghet, 
självkänsla och kunskap. Vi behöver än mer skapa 
goda förutsättningar för inlärning utifrån elevernas 
behov av både stöd och utmaningar.

 I Hylte ska man känna att man får stöd när man behö-
ver genom hela livet. För att våra medarbetare inom 
omsorgen ska räcka till behöver vi se över vilka möjlig-
heter digitaliseringen gör att utveckla verksamheten. 
Våra arbetsplatser ska vara utvecklande och engage-
rande för att våra medarbetare ska trivas och skapa 
välfärdstjänster av hög kvalitet. De som är i behov av 
omsorg ska trivas och känna sig trygga.

 Hylte ska vara bästa livsplatsen – för oss som bor här, 
för besökare, för entreprenörer och för föreningslivet. 
Kommunen ska skapa förutsättningar och uppmuntra 
alla att gemensamt bidra till att utveckla vår bygd. Till-
sammans bygger vi vår framtid och skapar en hållbar 
värld.  

12
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Ove Bengtsson,
etta på kommunlistan i Laholm.

 Föreningslivet är en viktig resurs
 Man ska kunna bo och verka i hela 

kommunen
 Skola och äldreboende ska vara 

likvärdig, ha bra lokaler och hög 
kvalitet

Anneli Andelén,
etta på kommunlistan i Falkenberg.

 Det skall vara tryggt att leva och 
bo i hela Falkenbergs kommun

 Öka satsningen på friskvård och 
elevhälsa med särskilt fokus på 
barn och ungas hälsa.

 Vi vill bygga nytt resecentrum vid 
stationen som gör kollektivtrafiken 
mer effektiv och attraktiv.

 Vi vill undersöka alternativa place-
ringar av ny simhall med 50 meters 
bassäng.

Victor Rundqvist, 
etta på kommunlistan i Halmstad.

 Lokal mat – vi vill bevara odlingsmarken, ha mer närodlad 
mat i offentliga kök och öka självförsörjningsgraden på livs- 
medel och förnybar energi

 Utbildning – vi vill ha fler vuxna i skolan och tvålärarsystem, 
vi vill inrätta ett ungdomsfullmäktige

 Trygghet – vi vill förebygga psykisk ohälsa, ta fram en äldre-
vårdsstrategi och bygga ut belysning på gång och cykelvägar

Lena Språng, etta på kommunlistan i Varberg.

 Du ska ha lika förutsättningar att leva, jobba och driva företag 
oavsett var i kommunen du bor, och oavsett vad du har för bak-
grund

 Varbergs kommun ska vara ett föredöme i hållbarhetsarbetet. 
Därför jobbar vi för en hållbar utveckling i hela kommunen.

 Vi vill stärka den lokala livsmedelsproduktionen och servera 
närodlad mat i Varbergs skolor, vård och omsorg.

13
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Fem personer fick Guldnålen på årsstämman

I samband med Centerpartiet Hallands årsstämma tilldelades fem personer Centerpartiets förtjänsttecken Guldnålen. Utmärkelsen delas 
ut till personer som varit medlemmar i centerrörelsen minst 25 år, varit aktiv i organisationsarbetet i minst 10 år och gjort något utöver det 
vanliga i centersammanhang. De som fick Guldnålen det här året var från vänster Margareta Andersson, Åled, Ingemar Johansson, Ugglarp, 
Ann-Margret Kristensson, Falkenberg, Peter Fritzson, Kungsbacka och Lovisa Ljungberg, Halmstad.

I samband med den internationella 
kvinnodagen 8 mars valde Cen-
terkvinnorna och Centerpartiet i 
Halland att uppmärksamma Anette 
Berggren i Torup. Hon har skapat 
en klädkollektion som förbättrar 
livskvaliteten för många kvinnor.
– Vi vill uppmärksamma att vi behöver 
fler kvinnor som driver företag. Kvinnor 
som driver företag i Halland är mindre än 
hälften så många som männen. Också 
bland nystartade företag så är det hälften 
så många kvinnor som män som startar 
företag, så vi behöver fler förebilder på det 
området, säger Anna Roos som företräder 
Centerkvinnorna i Halland.

När Anette Berggren, grundare av Svalka 
Clothing, kom i klimakteriet letade hon 
efter kläder som kunde ge svalka vid vär-
mevallningar. Hon scannade marknaden, 
hittade plagg från USA och Storbritannien 

men var inte nöjd med funktioner och 
kvalitet.

Temperaturreglerande effekt
Anette är ingenjör och kände att det borde 
går att få fram ett bättre material och 
hennes tankar och idéer ledde till produk-
tutveckling av en bomullstrikå tillverkad 
i Portugal. Den har sedan behandlats 
så att den får en temperaturreglerande 
effekt. Temperaturen regleras med hjälp av 
fasförändring, ett fysikaliskt fenomen som 
innebär att ett material tar upp energi när 
det ändrar fas, det vill säga går från fast till 
flytande. När det tar upp energi kyler det 
sin omgivning. När omgivande temperatur 
sedan sjunker kommer detta material att 
gå tillbaka till fast fas igen, och då avges 
energi till omgivningen. På så vis hålls alltid 
en lagom temperatur. Tekniken används till 
många olika applikationer, men utveckla-
des för textil av Outlast® Technologies åt 
NASA.

Innovation för bättre livskvalitet
Anette har tagit fram en egen klädkol-

lektion som ger svalka åt varma kroppar, 
sänker temperaturen då den svänger uppåt 
och lindrar på så sätt både vallningar och 
svettningar.

– Anettes innovationer som förbättrar 
livskvaliteten för en stor grupp kvinnor 
med klimakteriebesvär vill vi lyfta fram då 
den bryter tabun, förbättrar livskvaliteten 
och visar ett stort systerskap med kvinnor 
i liknande situationer, säger Mari-Louise 
Wernersson som är riksdagskandidat och 
vice ordförande i Centerpartiet Halland i 
samband med prisutdelningen.

Pris till Svalka

Mari-Louise Wernersson och Anette Berggren.



15

Fakta:
Centerpartiet är en öppen folkrörelse 
som finns i hela Sverige och i hela Hal-
land. I varje halländsk kommun finns en 
samlande organisation, en centerkrets, 
som organiserar det gemensamma ar-
betet för alla medlemmar i Centerpar-
tiet, Centerkvinnorna, Centerpartiets 
Ungdomsförbund och Centerstudenter 
i den egna kommunen. Den samlande 
organisationen för hela Halland kallas 
distrikt. Även Centerkvinnorna och Cen-
terpartiets Ungdomsförbund har egna 
distriktsstyrelser, och är också represen-
terade i Centerpartiets distriktsstyrelse.

Pär Henriksson ny 
ordförande i Hylte
Hyltes nya Centerpartiordförande Pär Hen-
riksson vill hellre titta framåt än bakåt.
– Jag anser att det är viktigare att ha sitt 
fokus framåt genom vindrutan än att fastna 
med blicken i backspegeln, säger han.
– Jag är 67 år gammal, född i Söderhamn, 
Hälsingland, och är bosatt i Hyltebruk sedan 
1980, berättar han om sig själv.
Han är gift och har 4 vuxna barn, och har ar-
betat som lärare 1974-1990 och rektor sedan 
1990. 
– Centerpartiet har jag röstat på sedan 1976. 
På 80-talet var jag aktiv i Centerpartiet och 
var ordförande i dåvarande skolstyrelsen 
mellan 1985 och 1988. Som ledare anser jag 
att man utifrån sin ideologi och sina mål alltid 
ska göra det mest värdeskapande med de re-
surser man faktiskt har. Varje felaktigt använd 
skattekrona är en stöld från den fattige, säger 
Pär Henriksson.
Han är allmänpolitiskt intresserad med fokus 
på skolfrågor och ekonomi. Vid sidan av po-
litiken är han också intresserad av järnvägar 
och dess historia, fotografering och familjens 
hund och hästar. 

Gzim är 
ny ord- 
förande 
i Halm-
stad
Centerpartiets 
kommunkrets 
i Halmstad har 
valt en ny ord-
förande. Det är 
egenföretagaren 
Gzim Ramadani.

– Jag är 35 år gammal och bor i centrala 
Halmstad, och har varit medlem i Centerpar-
tiet sedan 2015. 
Sedan början av mandatperioden har han 
också förtroendeuppdrag för Centerpartiet. 
– Redan som ung företagare fick jag tidigt 
lära mig att bra ledarskap är den viktigaste 
utgångspunkten för framgångar. Något som 
jag nu hoppas kunna applicera på mitt ordfö-
randeskap och därmed ge ny kraft åt hela vår 
organisation, säger Gzim Ramadani.

Christel är ny i 
distriktsstyrelsen
Vid Centerpartiet Hallands årsstämma 
valdes en ny ledamot i distriktsstyrelsen, 
Christel Cederberg som bor på en gård utan-
för Harplinge. 

Hon är agronom och disputerad i miljöveten-
skap och har lång erfarenhet av jordbruks- 
och livsmedelsfrågor. Christel arbetar 
idag som forskare och lärare inom hållbar 
biomassaproduktion och markanvändning 
vid Chalmers Tekniska Högskola i Göteborg 
och har ett stort nationellt och internationellt 
kontaktnätverk inom hållbart jordbruk.
– Jag är ny i politiken sedan 2021, och skälet 
till att jag valde att engagera mig i Centern är 
bland annat mitt intresse för landsbygdsfrå-
gor, säger Christel Cederberg.
Vår tids stora samhällsutmaningar med först 
pandemin och nu kriget i Ukraina visar tydligt 
hur viktigt det är med en bättre försörjning 
av mat och energi i Sverige och att vi måsta 
satsa på att utveckla landsbygden. 
– Utbildningsfrågor intresserar mig också 
mycket, och en av de bästa sakerna i mitt 
jobb är alla möten med intresserade och en-
gagerade studenter, säger Christel Cederberg.

Katrin är Falkenbergs 
nya kretsordförande

Katrin Carlsson 
är Centerpartiet 
i Falkenbergs nya 
kretsordförande. 
Hon är 55 år, gift 
med Roy och bor i 
Svartrå Ullared. De 
har tre barn, Annie, 
Julia och Anton. An-
tons sambo, Clara, 
tillhör också familjen 
såklart. 

Hon har alltid varit intresserad av idrott och 
föreningsliv och gillar att träna, spela padel 
och gå långa skogspromenader. Ledarska-
pet har kommit automatiskt med idrotten, 
exempelvis som fotbollsdomare, aerobic-, 
spinning- och yogainstruktör. 

– Ordförandeskapet har jag fått förtroendet 
för i flera år och i olika sorters föreningar. Jag 
känner att jag har ett naturligt ledarskap i 
mig. Mina styrkor är att jag är positiv, ärlig och 
modig, säger Katrin Carlsson.

Hennes utbildningar är många; Underskö-
terska, Folkhögskollärare, Beteendevetare, 
HR-specialist. 

– Jag har alltid trivts bra på mina olika arbets-
platser, jobbat på med starkt engagemang 
och har kunnat medverka till utveckling på 
varje plats, tillsammans med fina arbetskam-
rater, berättar hon. 

Inom Centerpartiet är hon särskilt intresserad 
av de sociala och pedagogiska frågorna. 

– Jag är ledamot i socialnämnden och i 
arbetsutskottet i samma nämnd. Inom äld-
reomsorg, psykiatri och LSS har jag de flesta 
kunskaperna. Jag är energisk inför mitt upp-
drag, jag ser framemot många år som aktiv i 
Centerpartiet. Ha det gott! Vi ses snart! säger 
Katrin Carlsson.

Christel Cederberg är ny ledamot i Center-
partiet Hallands distriktsstyrelse.
Foto: Johan Bodell

Gzim Ramadani är ny ord-
förande för Centerpartiet 
i Halmstad kommun.



SENASTE NYTT
o Dela med er av det senaste från 

styrelsemötet eller fullmäktige och 
ha en dialog med era medlemmar. 

SKAPA GRUPPER
o Diskutera politik, dela länkar eller 

skapa event för alla som valt att vara 
med i en utvald grupp.

NATIONELL POLITIK
o Här får du veta vad som är aktuellt i den 

nationella politiken och kan enkelt gå till 
sidan för Politik A-Ö.
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Ladda ner och använd 
nya medlemsappen
Nu är nya medlemsappen igång. Den 26 april lanserades appen. 
Där hittar du alla kampanjaktiviteter inför valet, 
utbildningar och nationell politik.

Ladda ner appen ”Centerpartiet” till din telefon. 
Följ sen instruktionerna.

Centerpartiet i din mobil.

Här hittar du aktiviteter, kampanjer och
utbildningar nära dig.

Du får också förhandsinformation om vad som 
händer runt om i Centersverige, kan diskutera 
aktuella frågor med andra centerpartister, 
engagera dig i nätverk, och mycket mer.

Vi tar Centersverige lite närmare dig!

Dela med er av det senaste från
styrelsemötet eller fullmäktige
och ha en dialog med era
medlemmar.

Här får du veta vad som är aktuellt i den
nationella politiken och kan enkelt gå
till sidan för Politik A-Ö

Diskutera politik, dela länkar eller 
skapa event för alla som valt att
vara med i en utvald grupp.

EVENT

Här samlas kommande event i din krets, ditt distrikt och 
på nationell nivå. 

• Aktiviteter
• Kampanjer
• Att uppmärksamma
• Utbildningar

CENTERPARTIETS
MEDLEMSAPP

EVENT

SENASTE NYTT NATIONELL POLITIK

SKAPA GRUPPER

Här samlas kommande event i din krets,
ditt distr och på nationell nivå.

• Aktiviteter
• Kampanjer
• Att uppmärksamma
• Utbildningar
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Just nu pågår arbetet med att ta 
fram ett jämställdhetsprogram för 
Centerpartiet i Halland. Ett förslag 
till program har varit ute på remiss 
och nu sammanställer Centerkvin-
norna synpunkterna.
– Centerkvinnorna arbetar med jämställd-
hetspolitik, utifrån ett liberalt och femi-
nistiskt perspektiv. Friheten är ett centralt 
begrepp, berättar Jenny Håkansson som är 
ordförande för Centerkvinnorna i Halland.

Alla skall bestämma över sina liv genom 
individuella val. Några viktiga frågor som 
Centerkvinnorna arbetar med är:

Centerkvinnorna går i täten 
för ökad jämställdhet

Ekonomisk frihet - att ha självbestämmande och egenmakt
Till exempel:  Jämställda inkomster genom hela livet, jämställt företagande  
och kvinnors företagande, 

Mäns våld mot kvinnor 
Innefattar både våld i nära relation och sexuellt våld med speciellt fokus på  
Unga tjejers utsatthet, Straff, En fungerande rättskedja

Vård och hälsa
Till exempel: Bemötanden och prioritet i vården, förlossningsvård, forskning
– Centerkvinnorna i Halland kommer att genomföra temamöte i varje kommun i  
Halland under våren och sommaren. De kommer att vara öppna för allmänheten.  
Håll utkik på vårt Facebook konto och Instagram konto för de senast uppdateringarna 
och inbjudningarna, säger Jenny Håkansson.

FÖR
SVERIGES
BÄSTA
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Följ CUF i valrörelsen!
Det bokas redan in skoldebatter, 

besök och kampanjer för fullt. 
För att se var vi är härnäst  

följ oss i våra sociala medier:
Facebook: CUF Halland
Instagram: @cufhalland

Tiktok: @cufhalland 
Vi ses i valrörelsen! 

 TIPSPROMENAD 
I RÄNNESLÖV

Alla är hjärtligt välkomna  
på tipspromenad.

Tors Kristi himmelsfärd  
26 maj

Start från bygdegården i  
Ålstorp kl 18-19. Vi kommer  
ha korvgrillning och lotteri. 

Arrangör:  
Centerkvinnorna Ränneslöv 

Varmt välkomna!

Öppna möten 
Varberg
23 maj Bua

13 juni Kungsäter
20 juni Rolfstorp

NÄSTA GRUPPMÖTE 
I HALMSTAD

Torsd 19 maj - Gruppmöte

CENTERPARTIET 
FALKENBERGS  

INLANDSAVDELNING
På årsmötet med Centerpartiet i 

Falkenbergs inland  
22-04-28 beslöts att  

avdelningen uppgår i kretsen. 
För att fullfölja beslutet kallas 

alla medlemmar till ett 

medlemsmöte den 1 juni 
2022 kl.19.00 via Teams.

länk och mer information maila  
maria.larsson@centerpartiet.se 

Välkommen

Vill du kampanja med oss?

3/5  kampanjkväll med dörrknackning
4/5  kampanjförmiddag med dörrknackning
11/5  kampanj på Unnaryds torg på förmiddagen
8/6  kampanj på Unnaryds torg på förmiddagen
13/6  medlemskväll på Knysterian – den nya pizzerian i  
 Rydöbruk. Studiebesök på Knystaforsen och information  
 om vad som är på gång i byggnaderna runt restaurangerna.  
 Anmälan till anna.roos@hylte.se senast 6/6.
13/7  Unnarydstorg och Unnarydsdagen – stor kampanjdag!

Nu behöver vi hjälpas åt – alla medlemmar är välkomna att kroka arm med oss som står  
på listorna och göra en stark valrörelse. Meddela Anna Roos, Kathrine Nielsen eller  
Marie Blomquist om du vill vara med i våra mailutskick om kampanjdagar.
Alla kan hjälpa till genom att gilla och dela inlägg i sociala medier, stötta dina kandidater med  
uppmuntrande ord, skriva en insändare eller prata med dina vänner om varför det är viktigt att  
rösta på Centerpartiet. Alla kan inte göra allt men alla kan göra något. Tillsammans är vi starka!
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Måndagsmöten 
i Hylte

13 juni | 29 aug
17 okt | 14 nov | 5 dec

Välkommen på 
gruppmöte! 

Var med och diskutera kom-
mande beslut i Laholms kom-

mun.  
Vi ses 30 maj kl 18:30 på 

Tingshuset, Laholm.  
Boka även in årets resterande 

träffar i kalendern:
15/8  |  12/9  |  10/10  |  

7/11  |  5/12
Kallelse skickas ut på mail någ-

ra dagar före mötet. Kontakta 

Gudrun Pettersson på gudrun.
pettersson@centerpartiet.se 

eller  
0705-170194 om du vill delta 
eller har några frågor. Vi ses!
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MILJÖDAG
MÖTEN FALKENBERGSKRETSEN

ONS, 11 MAJ KL. 17:00 - Välkomna till Kick-Off inför valet!
MÅN, 16 MAJ KL. 17:30 - Gruppmöte

ONS, 1 JUN KL. 06:00 - Pendlarkampanj
LÖR, 4 JUN KL. 12:00 - Pride

MÅN, 13 JUN KL. 17:30 - Gruppmöte
ONS, 15 JUN KL. 18:00 - Öppet möte / grillkväll Källsjö/Fagered

ONS, 13 JUL KL. 18:00 - Öppet möte / grillkväll Falkagård
ONS, 24 AUG KL. 18:00 - Öppet möte / grillkväll Bobergsgården

SÖN, 11 SEP KL. 18:00 - Valvaka med middag

Gruppmöten  
i Kungsbacka

30/5  |  20/6  |  29/8  |  26/9    
24/10  |  21/11  |  12/12

Lokal: Björkris i stadshuset men 
det går också att vara med  

digitalt, åtminstone under våren.

AKTIVITETER I 
KUNGSBACKA
I Kungsbacka så kommer  

vi att vara med på  
marknaden i Kungsbacka 

första torsdagen i månaden: 
2 juni  |  7 juli

4 augusti  |  1 september
Boka gärna in den årliga  

Miljödagen 5 juni på torget 
och inne i kommunhuset. 
Mer information kommer!
Hjälp till och heja på oss i 
vår valverkstad 15 augusti 

18.00 på Tölögården. En rolig 
kväll där alla hjälps åt att 
fixa det sista inför valet.

Centerkvinnorna  
och Centerpartiet

i Falkenberg bjuder in till
Miljödag den 

7 juni 
kl. 18.00

Vi träffas hos  
Jan-Åke Jacobson,
Venebergsvägen 17,  

Vessigebro
(Kraftstationen)

Medtag filt och kaffekorg!
 

Varmt välkomna!



Tävling – vinn biobiljetter!

Ledtråd: Svaren hittar du i tidningen. 

Vi vill ha ditt svar före 4 juli 2022.
Glöm inte skriva ditt namn och din adress. 
Vinnarna och de rätta svaren kommer i nästa 
nummer av Hallandsbygden. Lycka till!

Sänd in ditt svar på vykort eller e-post till:
Hallandsbygden, Centerpartiet Halland, Möllegatan 11,  
311 34 Falkenberg eller halland@centerpartiet.se

Vinnare i förra numret av Hallandsbygden är:
Anna-Karin Rosengren, Drared, Veddige
Lennart Andreasson, Pålsgatan, Oskarsström
Gunilla Pettersson, Platåvägen, Vessigebro

Grattis!
Rätt svar:
1. Centerpartiets årsstämma hölls den 19 mars
2. Annie Möter är namnet på Annie Lööfs nya podd
3. Telefontillgängligheten på vårdcentralerna i Halland ligger på 95 procent

Fråga 1. Vad är temat för podden Cnackis nuvarande säsong?
1. Närodlad mat X. Nära vård   2. Vindkraft

Fråga 2. Vilket av nedanstående är ett centerförslag som 
 Christian Lidén vill införa i Region Halland?

1.  Rullande vårdcentral  X. Mindre tid hos läkaren   2. Vegetarisk mat 
     till alla patienter

Fråga 3. Vilket politiskt parti har flest medlemmar i Halland?
1. Centerpartiet   X. Socialdemokraterna  2. Moderaterna

Avsändare:
Hallandsbygden
Möllegatan 11
311 47 FALKENBERG

Enkelt att bli medlem!
Skriv personnummer och mejladress 
och swisha 150 kronor till 123 421 85 33

Nya säsongen handlar om nära vård i 
Halland, om bland annat hur man 
bygger hälsa och om psykisk ohälsa. 
Med intressanta personer i hela Halland.

Podden Cnackis finns  
där poddar finns! 

LYSSNA PÅ 
PODDRADION 
CNACKIS!


